
Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g
Országgyű lési Képviselőcsoportja

BALOGH JÓZSEF
országgyű lési képviselő

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- -

Dr. Scmitt Pá l
az Országgyűlés elnöke

	

Írásbeli választ igénylő kérdés
részére

HELYBEN

g)1 0

É k«ctt : 2010 Júl. 3 9.

Tisztelt Elnök Úr !

„Tud-e segíteni a Kiskunsági Nemzeti Park által nehéz helyzetbe sodort Bács -
Kiskun megyei állattartókon?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

Dr. Fazekas Sándor

vidékfejlesztési miniszterhez .
Tisztelt Miniszter Úr !

Képviselői fogadóórámon szabadszállási állattartók az alábbi ügyben fordulta k
hozzám .

A Kiskunsági Nemzeti Park országgyűlési egyéni választókerületem területén
még évekkel ezelőtt számos földterületet kisajátított . Azokkal a gazdákkal, akiket a
kisajátítás hátrányosan érintett, a KNP illetékesei közölték : a szóban forgó területeket
a gazdák számára kedvezményes áron fogják hosszú távra bérbe adni, hogy biztosítv a
legyen az állattartók számára a gazdaságaikban tartott állatok legelővel és fűszénával
történő ellátása.

Az idő előrehaladtával a KNP minden évben emelte az amúgy is silány

termőképességű, szikes legelők bérleti díját, korlátozta az azokon tartható állato k
számát, a legeltetés idejét és módját .

A KNP felügyelőjének nyilatkozata szerint valószínű , hogy a szóban forgó,
eddig bérbe adott területeket a jövőben nem fogják biztosítani a gazdák számára, íg y
számos környékbéli gazdaság kerülhet a tönk szélére .

Amennyiben a KNP visszaveszi a bérlőktől a legelőket, a hosszú évek kitartó
munkájával felépített és működtetett állattartó telepek elértéktelenednek, az abból élő
családok elveszítik mindennapi kenyerüket .

Kérdezem tehát Miniszter urat : tud-e segíteni a KNP által nehéz helyzetbe sodort
Bács-Kiskun megyei állattartókon ?

Várom megtisztelő válaszát !
Budapest, 2010. július 30 .
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